
GrIFK 05 jääkiekkojoukkueen vanhempainkokouksen pöytäkirja 

Aika: 7.5.2018 klo 17.00  

Paikka: Kauniaisten jäähallin kahvila 

Läsnä:  

Markku Koivisto, Tuomas Valosaari, Konsta kuusisto, Timo Riihiranta, Ari Kojo, Jukka Viitalahti, 

Johan Skjäl, Timo Vepsäläinen, Jussi Virkkala, Mika Moberg, Marella Salonen, Hannele Mollberg, 

Janne Paloheimo, Miia Wikström, Olli Suominen, Stefan Kajanus, Teemu Mäkelä, Pekka Soini, 

Matti Aaltonen, Kristo Turunen, Sanna Turunen, Marko Toivanen, Marcus Toiviainen, Timo 

Lopperi, Ira Heimbürger, Jan-Eric Saarela, Pia Sohlberg-Laiho, Arto Oikarinen, Vesa Laiho, Eija 

Repo, Janne Kalliola, Ilona Piironen, Klaus Järvinen, Marko Ala-aho, Erja Blommendahl, Johanna 

Knutar, Claus von Bonsdorff, Erkka Repo, Masa Heiska, Jenny Segersven, Antti Launne 

Käsitellyt asiat: 

1. Joukkuejohtaja Markku Koivisto avasi kokouksen. Todettiin kokouksen sääntöjenmukaisuus 

ja päätösvaltaisuus. 

2. Valittiin Markku Koivisto kokouksen puheenjohtajaksi ja Timo Vepsäläinen sihteeriksi. 

3. Valittiin Stefan Kajanus pöytäkirjan tarkastajaksi sekä Klaus Järvinen ja Jussi Virkkala 

ääntenlaskijoiksi. 

4. Samuli Agarth kävi hallituksen tietoiskussa läpi seuran menneen kauden, joka oli 

menestyksekäs. 

- Seurassa on ollut menneellä kaudella 849 lisenssipelaajaa ja 76 valmentajaa. 

- GrIFK:lla on ollut ensimmäinen yläkoululeiritys vanhemmalle vuosiluokalle Kisakalliossa 

ja tulevana kautena yläkoululeiritystä tarjotaan 05-syntyneille. Leiritys sisältää 4 kpl leiriä 

maanantaista- torstaihin, sisältäen 3 tuntia koulutyötä päivässä. Joukkueesta valitaan 20 

pelaajaa osallistumaan tähän leiritykseen. Oppilas pyytää itse rehtorilta tähän luvan ja 

vastaa koulutehtävien hoidosta sekä itsenäisestä opiskelusta leirien aikana. Leireillä on 

lajiharjoituksia 1,5h päivässä omassa ryhmässä, urheilijaksi kasvamisoppia ja 

fysiikkaharjoituksia yhdessä muiden lajien kanssa. Kustannus on n. 250 €/leiri. 

Osallistujat sitoutuvat kaikkiin neljään leiriin. Kokonaiskustannus kauden aikana on n. 

1000 €/pelaaja 4 leiristä. 

- Konalan jäähallista varattu jäätä 40,5h/viikko, joka nostaa jään hintaa keskimäärin 5 €/h. 

- Seurassa on uusi taitovalmentaja Konsta Kuusinen. Konsta toimiin valmennuspäällikkönä 

05, 06, 07 ikäryhmissä. Hän toimii myös Salamissa ja Kiekko Tiikereissä jaolla 3 päivää 

GrIFK ja 1+1 päivää muissa seuroissa. 

- Seura siirtyy käyttämään My Club ohjelmaa. 

- Kristo Turunen kysyi uudesta hallista. Samuli Agarth vastasi, että kaupungin takausta ei 

ole vielä ja uusin tieto on, että kaupunki haluaa Espoon mukaan takaamaan lainaa. 

5. Tuomas Valosaari kävi läpi tulevan D1 kauden urheilutoimensuunnitelman. Esitys tulee 

Nimenhuutoon jakoon kaikille. 

- Kaksi vuotta jäljellä ennen C juniori kilpakiekon alkua. 

- Erikoistilannepeluutus tulee peleihin mukaan. 

- Joukkue ilmoitetaan AAA, AA+ ja AA- sarjoihin ja jouluna suoritetaan tasontarkistus. 

- Pelaajahaastattelut aloitetaan jo nyt keväällä ja niitä pidetään läpi kauden. 

- Pelaajille tullaan kauden aikana järjestämään 3 testiä, joilla mitataan pelaajan omaa 

kehitystä ja kannustetaan pelaajaa tällä tavalla kehittymään. 

- Leiri pidetään 24-26.8 Leppävirralla. 

- Pekka Soini suositteli enemmän ns. hissiliikettä peliryhmien välillä eli pelaajien siirtymistä 

ryhmästä toiseen. Timo Riihiranta totesi, että tämä asia otetaan huomioon ja siirtoja 

voidaan tehdä aina kun se on tarkoituksenmukaista. 



6. Todettiin, että tulevalle kaudelle ei ole mitään suuria lisähankintoja tiedossa. 

7. Johan Skjäl kertoi menneen kauden varaihankinnasta.  

- Oma turnaus tuotti voittoa n. 6900 €. 

- Leirit, turnaukset ja pelitreffit ym. on rahoitettu erikseen budjetin ulkopuolelta, 

- Joulukuusimyynti on ollut joukkueen yhteinen ja tulot jaettiin kaikkien peliryhmien kesken 

tasan. Joulukukkamyynti oli peliryhmäkohtainen. 

- Edellisen kauden kausimaksu oli 1750 €, jonka suurin osa perheistä maksoi kahdessa 

erässä. Myös kuukausittain (10x 175 €) on voinut maksaa. 

- Jäämaksuihin menee noin 40.000 € vuodessa. 

- Budjettiehdotuksen mukaisesti kausimaksu tulevalle kaudelle olisi sama kuin menneellä 

kaudella. Tällä pääsisimme pieneen plus-merkkiseen tulokseen.  

- Ehdotettiin tulevaksi kausimaksuksi 1750 €, joka sisältää jäämaksut, valmennuksen ja 

huollon. Turnaukset, leirit, pelitreffit ym. tapahtumat tulevat tämä kausimaksun päälle. 

Käytiin läpi tulevan kauden varainhankintaa. 

- Tulevalla kaudella emme todennäköisesti saa omaa turnausta järjestettäväksi 

Kauniaisissa. Timo Lopperi kysyi, voidaanko turnaus järjestää esimerkiksi 

Hernesaaressa? Todettiin, että asiaa on kysyttävä Ville Sarkkiselta. Päätettiin selvittää, 

pystytäänkö järjestämään oma turnaus jossain muualla kuin Kauniaisissa. 

- Jos yhteinen ulkomaanmatka toteutuu, niin ehdotettiin varainhankintaa yhdessä, mm. 

joulukuusi- ja joulukukkamyynti. 

- Johanna Knutar mainitsi, että Tokmannille olisi ehkä mahdollista tehdä talkootyötä 

korvausta vastaan. Myös jossain tuusulalaisessa varastossa voisi talkootyö olla 

mahdollista. Johanna selvittää näitä. 

8. Valittiin Johan Skjäl taloudenhoitajaksi sekä huoltotiimiin Miche Heimbürger, Jan-Eric 

Saarela, Klaus Järvinen ja Timo Lopperi. Todettiin, että kaudella 2018-2019 joukkueen 

päävalmentajana toimii Timo Riihiranta. Muut valmentajat ovat: Ari Kojo, Jukka Viitalahti ja 

Marcus Toiviainen.  

9. Hyväksyttiin toimintasuunnitelma, joka nivoutuu urheilutoimen suunnitelmaan sekä 

talousarvio. 

10. Päätettiin kaudelle 2018-2019 kausimaksuksi 1750 €, joka sisältää jäämaksut, valmennuksen 

ja huollon. Turnaukset, leirit, pelitreffit ym. tapahtumat tulevat tämä kausimaksun päälle. 

11. Valittiin tilintarkastajiksi Erkka Repo ja Klaus Järvinen. 

 

12. Muut asiat 

 

Yhteistä ulkomaanmatkaa selvitetty Marella Salosen ja Pia Sohlberg-Laihon toimesta. 

- Selvityksen pohjalta kiinnostavimpana vaihtoehtona olisi matka Pekingiin Kiinaan 

Jokereiden avustuksella. Kaikki halukkaat pelaajat mahtuvat mukaan ja muodostettaisiin 

kaksi peliryhmää. 

- Alustava kustannus olisi noin 700 €/pelaaja. Kiinalaiset järjestäjät maksaisivat 20 hengen 

kulut / peliryhmä, sisältäen kaikki kulut Kiinassa. 

- Turnauksen järjestäjien toiveesta tarvitaan nopea päätös osallistumisesta. 

- Turnauksessa on mukana 12 joukkuetta ja Jokereilta saadun tiedon mukaan kyseessä on 

todella hyvä ja mukava turnaus. Joukkueen on sitouduttava kahteen peliryhmään. 

- Matkaa kannatettiin kokouksessa ja Kiinan matkaa päätettiin selvittää eteenpäin. 

Kerätään pelaajien sitoutuminen Nimenhuudon kautta, vaikka tarkempi aikataulu ei ole 

vielä tiedossa. Tämän hetkisen tiedon mukaan turnaus järjestetään todennäköisesti 

huhtikuun lopussa tai toukokuun alkupuolella 2019. 

Joukkueen varusteet kokeilussa Kauniaisten hallilla. 

- Kaikki tilauksen Pialle omana viestinään sähköpostilla. Pia tiedottaa asiasta tarkemmin. 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.40. 


